
 
 

MØTEPROTOKOLL 
 
 

Utvalg: Kommunestyret 
Møtested: Smia i Leksvik 
Dato: 16.12.2020 
Tid: 18:00 – 22:15 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Bjørnar Buhaug Leder IF-SP 
Steinar Saghaug Nestleder IF-HØ 
Knut Ola Vang Medlem IF-AP 
Petter Harald Kimo Medlem IF-AP 
Barbro Hølaas Vang Medlem IF-AP 
Torkil Berg Medlem IF-AP 
Per Kristian Skjærvik Medlem IF-AP 
Marthe Småvik Medlem IF-FRP 
Kurt Håvard Myrabakk Medlem IF-FRP 
Arvid Penna Steen Medlem IF-HØ 
Benjamin Schei Medlem IF-HØ 
Rune Schei Medlem IF-HØ 
Gerd Sissel Nyborg Medlem IF-HØ 
Ivar Rostad Medlem IF-KL 
Arnar Utseth Medlem IF-KL 
Didrik Frengen Medlem IF-KL 
Janne Dyrendahl Medlem IF-KL 
Jon Normann Tviberg Medlem IF-KRF 
Vegard Heide Medlem IF-MDG 
Harald Fagervold Medlem IF-PP 
Jan Stølen Medlem IF-PP 
Mona Foss Medlem IF-PP 
Arne Langmo Medlem IF-SP 
Linn Merete Barstad Moan Medlem IF-SP 
Raymond Balstad Medlem IF-SP 
Morten Stefan Berg Medlem IF-SP 
Erling Kristian Pedersen Medlem IF-SP 
Gunhild Johanne Røst Medlem IF-SP 
Trine Pedersen Medlem IF-SP 
Silje Forsell Medlem IF-SP 
Sigurd Saue Medlem IF-SV 
Anne Kirkeby Medlem IF-SV 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Tor Egil Waterloo MEDL IF-KL 
Trond Sagmyr MEDL IF-AP 
Kristoffer Moan MEDL IF-SP 
Cheneso Moumakwa MEDL IF-PP 
Tom Andre Bredesen MEDL IF-KL 

 



Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Mathias Solli Trond Sagmyr IF-AP 
Johan Engvik Tor Egil Waterloo IF-KL 
Stig Bjørnar Mandal Tom Andre Bredesen IF-KL 
Kjetil Sund Cheneso Moumakwa IF-PP 
Randi Hindrum Dahl Kristoffer Moan IF-SP 

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Vigdis Bolås Kommunedirektør 
Merethe Kopreitan Dahl Avdelingsleder personal- og kommunikasjon 
Tore Solli Leder næring og areal 
Tone Wikstrøm Fagleder plan 
Erik Jakobsen Oppvekstsjef 
Dagrun Fissum Solli Enhetsleder barnehage 
Sissel Grimsrud Samfunnsplanlegger 
Ørjan Dahl Økonomisjef 
Kine Larsen Kimo Kultursjef 
May Hilde Skarsaune Sekretær 

 
 
Ingen merknader til innkalling og sakliste, dermed godkjent. 
 
Kulturelt innslag ved Harald Fagervold. 
 
Marthe Småvik (FRP) møtte kl. 18:10. 
 
 
Orienteringssaker 
- Ansettelsesprosess kommunedirektør v/ Anne Dordi Alseth og Emil Lutterloh Lie, Experis 
- Vanvikan barnehage v/ Knut Solberg, Prosjektstyring Midt AS 
 
Nyansatt kommunedirektør, Kjetil Mjøsund, presenterer seg. 
 
Torunn Bakken, utviklingsleder for Fosenregionen orienterte. 
- Samarbeidsordningene 
-  Fosenregionen.no 
 
Kommunestyret takker av kommunedirektør Vigdis Bolås. 
Kulturelt innslag ved Kine Larsen Kimo, sang, og Knut Ola Vang, flygel: Nordnorsk julesalme. 
 
Saksnr Sakstittel  Lukket 
PS 109/20 Ansettelse av kommunedirektør X 
PS 110/20 Detaljreguleringsplan for Høgte, Vanvikan, planid. 

50542018004 - sluttbehandling 
 

PS 111/20 Vanvikan barnehage - størrelse, utforming, kostnader  
PS 112/20 Borgly barnehage - antall ekvivalenter  
PS 113/20 Næringskraft og bolyst - treårig handlingsprogram  
PS 114/20 Trondheim Havn IKS - Endring av selskapsstruktur  
PS 115/20 Bruk av midler til vedlikehold, rehabilitering og oppgradering 

av kommunal infrastruktur 
 

 
 



PS 109/20 Tilsetting av kommunedirektør i Indre Fosen kommune 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 16.12.2020  
 
Behandling: 
 
Formannskapets forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
 

1. Indre Fosen kommune tilsetter Kjetil Mjøsund som ny kommunedirektør fra 01.03.2020.  
2. Dersom Kjetil Mjøsund takker nei til stillingen som kommunedirektør, tilbys Knut Eirik 

Ballestad stillingen.  
3. Dersom begge innstilte kandidater takker nei til tilbud vil saken gå tilbake til 

ansettelsesutvalget for videre vurdering og beslutning. 

 
 
 

PS 110/20 Detaljreguleringsplan for Høgte, Vanvikan, planid. 50542018004 - 
sluttbehandling 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 16.12.2020  
 
Behandling: 
 
Arealutvalgets forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
 

1. Med hjemmel i plan- og bygningsloven §12-12 vedtar Indre Fosen kommune fremlagte 
detaljreguleringsplan Høgte, Vanvikan, planid. 50542018004  

 
2. Det foreligger ingen alternative utkast til planen.  

 
3. Etter kommunestyrets vedtak kunngjøres planen i samsvar med plan- og 

bygningslovens bestemmelser.  
 
 
 

PS 111/20 Vanvikan barnehage - størrelse, utforming, kostnader 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 16.12.2020  
 
Kurt Myrabakk (FRP) fratrådte som inhabil i behandling av saken (jfr. forvaltningsloven §6). 
Thomas Kruksve (FRP) tiltrådte som vara. 
 
Behandling: 
 
Ivar Rostad (KL), Harald Fagervold (PP) og Thomas Kruksve (KRF) fremmet følgende 
forslag: 
Saken utsettes til etter behandlingen av barnehageutredningen 2021. 
 
Utsettelsesforslaget falt med 17 mot 20 stemmer. 



De som stemte for: Anne Kirkeby (SV), Vegard Heide (MDG), Ivar Rostad (KL), Johan Engvik 
(KL), Janne Dyrendahl (KL), Didrik Frengen (KL), Arnar Utseth (KL), Stig Bjørnar Mandal (KL), 
Marthe Småvik (FRP), Thomas Kruksve (FRP), Arvid P. Steen (H), Benjamin Schei (H), Rune 
Schei (H), Harald Fagervold (PP), Jan Stølen (PP), Mona Foss (PP), Kjetil Sund (PP). 
 
Harald Fagervold (PP) og Marthe Småvik (FRP) fremmet følgende alternative forslag: 
PP og FRP vil bygge barnehage i Vanvikan for 60 ekvivalenter. 
Men prisen må ned, vesentlig. 
Og realitetsbehandlingen må komme når utredningen foreligger. 
 
Forlaget falt med 7 mot 30 stemmer. 
De som stemte for: Harald Fagervold (PP), Jan Stølen (PP), Mona Foss (PP), Kjetil Sund (PP), 
Marthe Småvik (FRP), Thomas Kruksve (FRP), Vegard Heide (MDG) 
 
Knut Ola Vang (AP) fremmet følgende forslag på vegne av SP, AP, KRF og H: 
Revidert punkt 2:  
Kalkylene for nybygg Vanvikan barnehage er innenfor rammen på kr 41 mill. og arbeidet 
videreføres innenfor konseptets rammer. Om rammen på 41 mill. viser seg å være urealistiske 
å gjennomføre skal saken tilbake til kommunestyret for ny behandling.  
 
Forslaget ble vedtatt med 28 mot 9 stemmer. 
De som stemte imot: Ivar Rostad (KL), Johan Engvik (KL), Janne Dyrendahl (KL), Didrik 
Frengen (KL), Arnar Utseth (KL), Stig Bjørnar Mandal (KL), Marthe Småvik (FRP), Thomas 
Kruksve (FRP), Harald Fagervold (PP). 
  
Nytt punkt 3:  
Administrasjon fortsetter arbeidet med tilrettelegging for at interessenter kan igangsette 
utbygging av boligfeltet i Arnfjæra. Målet for samarbeid er økonomisk besparelse i form av salg 
av tomt, samt deling av kostnader når det gjelder veitilførsel og infrastruktur med bl.a. vann, 
avløp, strøm og fiber. 
 
Forslaget ble vedtatt med 30 mot 10 stemmer. 
De som stemte imot: Ivar Rostad (KL), Johan Engvik (KL), Janne Dyrendahl (KL), Didrik 
Frengen (KL), Arnar Utseth (KL), Stig Bjørnar Mandal (KL), Harald Fagervold (PP), Jan Stølen 
(PP), Mona Foss (PP), Kjetil Sund (PP). 
 
Oppvekstutvalgets forslag til vedtak med vedtatte endring/tilleggspunkt fra SP, AP, KRF 
og H ble vedtatt med 34 mot 13 stemmer. 
De som stemte imot: Ivar Rostad (KL), Johan Engvik (KL), Janne Dyrendahl (KL), Didrik 
Frengen (KL), Arnar Utseth (KL), Stig Bjørnar Mandal (KL), Marthe Småvik (FRP), Thomas 
Kruksve (FRP), Harald Fagervold (PP), Jan Stølen (PP), Mona Foss (PP), Kjetil Sund (PP), 
Vegard Heide (MDG). 
 
 
Endelig vedtak: 
1. Vanvikan barnehage bygges for 72 ekvivalenter. 
2. Kalkylene for nybygg Vanvikan barnehage er innenfor rammen på kr. 41 mill. og arbeidet 

videreføres innenfor konseptets rammer. Om rammen på 41 mill. viser seg å være 
urealistiske å gjennomføre skal saken tilbake til kommunestyret for ny behandling. 

3. Administrasjonen fortsetter arbeidet med tilrettelegging for at interessenter kan igangsette 
utbygging av boligfeltet i Arnfjæra. Målet for samarbeid er økonomisk besparelse i form av 
salg av tomt, samt deling av kostnader når det gjelder veitilførsel og infrastruktur med bl.a. 
vann, avløp, strøm og fiber. 

 
 
 
 



 

PS 112/20 Borgly barnehage - antall ekvivalenter 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 16.12.2020  
 
Kurt Myrabakk (FRP) fratrådte som inhabil i behandling av saken (jfr. forvaltningsloven §6). 
Thomas Kruksve (FRP) tiltrådte som vara. 
 
Behandling: 
 
Thomas Kruksve (FRP) fremmet følgende alternativt forslag: 
Vedtaket om 42 ekvivalenter består. 
 
Forslaget falt med 16 mot 21 stemmer 
De som stemte for: 
Marthe Småvik (FRP), Thomas Kruksve (FRP), Harald Fagervold (PP), Jan Stølen (PP), Mona 
Foss (PP), Kjetil Sund (PP), Ivar Rostad (KL), Johan Engvik (KL), Janne Dyrendahl (KL), Didrik 
Frengen (KL), Arnar Utseth (KL), Stig Bjørnar Mandal (KL), Arvid Penna Steen (H), Benjamin 
Schei (H), Rune Schei (H), Gerd Sissel Nyborg (H).  
 
 
Anne Kirkby (SV) fremmet forslag om å opprettholde kommunedirektørens opprinnelige 
forslag: 
Antall ekvivalenter i Borgly barnehage holdes på dagens nivå, med 31 ekvivalenter. 
 
Forslaget falt med 2 mot 35 stemmer. 
De som stemte for: Anne Kirkeby (SV), Vegard Heide (MDG) 
 
Oppvekstutvalget fremmet et endret forslag til vedtak i møtet: 

1. Antall ekvivalenter i Borgly barnehage økes fra 31 til 36 ekvivalenter. 
2. Økning av antall ekvivalenter gis under forutsetning av at det inngås en langsiktig avtale om 

at barnehagen ikke tar inn barn uten rett på plass, med mindre de blir bedt om det av 
barnehagemyndigheten. 

3. Utvidelse av antall ekvivalenter trer i kraft når nytt barnehagebygg er ferdigstilt. 

 
Pkt. 1 i oppvekstutvalgets forslag til vedtak ble vedtatt med 36 mot 1 stemme 
Den som stemte imot: Jan Stølen (PP) 
 
Pkt. 2 i oppvekstutvalgets forslag til vedtak ble vedtatt med 35 mot 2 stemmer. 
De som stemte imot: Marthe Småvik (FRP) og Thomas Kruksve (FRP) 
 
Pkt.3 i oppvekstutvalgets forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Endelig vedtak: 

1. Antall ekvivalenter i Borgly barnehage økes fra 31 til 36 ekvivalenter. 
2. Økning av antall ekvivalenter gis under forutsetning at det inngås en langsiktig avtale om at 

barnehagen ikke tar inn barn uten rett på plass, med mindre de blir bedt om det av 
barnehagemyndigheten. 

3. Utvidelse av antall ekvivalenter trer i kraft når nytt barnehagebygg er ferdigstilt 

 



 
 

PS 113/20 Næringskraft og bolyst - treårig handlingsprogram 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 16.12.2020  
 
Behandling: 
 
Knut Ola Vang (AP) fremmet på vegne av posisjonen forslag til nytt pkt. 2: 
2.Bruken av midler til gjennomføring, avsatt i investeringsbudsjettet i sak 92/20, skal 
godkjennes av formannskapet.  
 
Rune Schei (H) fremmet forslag til nytt pkt. 4:  
4. Programmet for næringskraft og bolyst må ses i nær sammenheng med arbeidet ifm. 
kommuneplanens arealdel.  
 
Votering: 
 
Pkt. 1 i formannskapets forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Forslag til nytt pkt. 2 fra posisjonen ble enstemmig vedtatt 
 
Pkt. 3 i formannskapets forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
 
Forslag til nytt pkt. 4 fra Rune Schei (H) ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Endelig vedtak: 
1. Handlingsprogrammet for en treårig satsing på næringskraft og bolyst vedtas som fremlagt. 
2. Bruken av midler til gjennomføring, avsatt i investeringsbudsjettet i sak 92/20, skal godkjennes av 

formannskapet.  
3. Det søkes om kr 300 000 fra Omstillingsprogrammet til markedsføring i 2021-2022. 
4. Programmet for næringskraft og bolyst må ses i nær sammenheng med arbeidet ifm. 

kommuneplanens arealdel.  

 
 
 
 

PS 114/20 Trondheim Havn IKS - Endring av selskapsstruktur 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 16.12.2020  
 
Behandling: 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 

1. Indre Fosen kommune gir sin tilslutning til Rammeavtale med vedlegg som framlagt, 
jmf. Trondheim Havns representantskaps behandling og anbefaling i sak 8/20 om 
utdeling av eiendommer fra Trondheim Havn IKS for etablering av eiendomsselskap i 
tråd med nevnte Rammeavtale med vedlegg. 
  

2. Kommunestyret gir sin representant i representantskapet til Trondheim Havn fullmakt til 
å stemme for utdeling, og for den beskrevne modellen for utdeling, av respektive 



eiendommer på Nyhavna og Vestre kanalhavn for etablering av nytt eiendomsselskap 
med eierskap som angitt i Rammeavtalen med vedlegg. Kommunestyret gir ordfører 
fullmakt til, på vegne av kommunen, å signere de nødvendige dokumenter for 
gjennomføring av modellen fra utdelingen og til etableringen av nytt eiendomsselskap 
med eierskap som angitt i Rammeavtalen med vedlegg. Fullmakten omfatter myndighet 
til å overføre aksjer til Trondheim Havn IKS som forutsatt i Rammeavtalen med vedlegg. 

  
3. Det legges til grunn at utfallet av innhentet bindende forhåndsuttalelse fra Skatteetaten 

ikke vil medføre skatte- og avgiftsmessige konsekvenser av betydning.  
  

4. Ovennevnte fullmakter gis under forutsetningen av at representantskapet i samme møte 
som behandler denne saken, også enes om en modell for korrigering av 
deltakerkommunenes andel i Trondheim Havn IKS etter at utdelingen er gjennomført og 
nytt eiendomsselskap er etablert med eierskap som forutsatt i Rammeavtalen med 
vedlegg.   

 
 
 
 

PS 115/20 Bruk av midler til vedlikehold, rehabilitering og oppgradering av 
kommunal infrastruktur 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 16.12.2020  
 
Kommunedirektøren la fram, i møtet, oppdatert tabell med forslag på 4 tilleggsprosjekt. 
Formannskapet fikk framlagt det samme, og de 4 tilleggsprosjektene ble tatt inn i 
formannskapets forslag til vedtak overfor kommunestyret. 
 
Behandling: 
 
Formannskapets forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Indre Fosen kommunestyre støtter administrasjonens forslag til disponering av øremerkede 
tilskudd i henhold til tabell «Forslag til disponering av midler til vedlikehold, rehabilitering og 
oppgradering av kommunal infrastruktur» 
 
 
 
 


